
Gençler tarihi
yerinde öğrenmeli
BORnOVA Belediye
Başkanı Ömer Eşki,
BELGEM’de eğitim alan
öğrencilere, yakın
tarihimizden Kıbrıs Barış
Harekâtı’nı anlattı. n 2’de

Kuru incirin geleceği
Aydın’da şekillendi
TÜRkİYE’nin dünya lideri
olduğu kuru incir sektörünün
geleceği, Aydın’da düzenlenen
sektör temsilcilerinin katıldığı
“Kuru İncir Çalıştayı”nda
konuşuldu. n 6’da

CHP Genel Başkanı Özgür
Özel, partisinin
TBMM'deki haftalık grup
toplantısında gündeme
ilişkin değerlendirmelerde
bulundu. n Sayfa 5’te

Ferdi Başkan’a
iktidar sözü verdi
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Ortadoğu, yeni bir
kırılmanın eşiğinde
TÜRkİYE’nİn AdıMı
ORTAdOğu ve siyaset
uzmanı, gazeteci Hüsnü 
Mahalli, İsrail’in İran’a
saldırısıyla başlayan yeni
dönemi, “Ortadoğu’nun yeni 
bir kırılmanın eşiğinde olduğu”
şeklinde değerlendirdi. 
Mahalli “Türkiye’nin alacağı
pozisyon ve atacağı adımlar,
sürecin en kritik
belirleyicilerinden biri olacak’’
ifadelerini kullandı. 

BAHAnE VE HEdEF
“nükleer “nükleer bahane, asıl hedef
İran’ın teslim olması” ifadelerini
kullanan Mahalli, Egesaati’nin
sorularına verdiği yanıtlarla
saldırının özüne parmak 
basarak, “Geçmişte aynı İsrail 
ve ABD, Şii Şah rejiminin
nükleer programına destek
veriyorlardı. Bu da gösteriyor ki
mesele nükleer ya da mezhepsel
değil’’ diye konuştu. n Sayfa 4’te

İsrail’in İran’a saldırmasının asıl nedeninin nükleer ya da mezhepsel olmadığını vurgulayan gazeteci Hüsnü
Mahalli, “Asıl mesele, İran’ın ABD ve batılı müttefiklerine direnmesi ve teslim olmamasıdır’’ diye konuştu

TuTukLu eski HDP Eş
Genel Başkanı Selahattin
Demirtaş, terör örgütü
PKK'nin silahsızlanma
sürecinin hızlı şekilde
tamamlanması gerektiğini
söyledi. nSayfa 4’te

STRATEJİ UZMANI, USTA GAZETECİ HÜSNÜ MAHALLİ, İSRAİL- İRAN ÇATIŞMASINI GAZETEMİZE DEĞERLENDİRDİ

Hamaney’e
İsrail tehdidi
İRAn-İsrail savaşı beşinci gününde
şiddetlenirken, Tel-Aviv füzelerle
vuruldu, Tebriz'de hava saldırısıyla
patlamalar yaşandı. İsrail, İran
Genelkurmay Başkanı'nı
öldürdüğünü duyurdu. n Sayfa 4’te

‘Sultanım’
diye seslendi
CuMHuRBAşkAnı Başdanışmanı
Oktay Saral, sosyal medyadan
Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın fotoğrafını ve
yaptığı bir açıklamayı paylaşarak,
"Sultanım; yürüyeceksin, ümmet
yürüyecek ardından" dedi. nSayfa 5’te

Özdağ tahliye edildi
"HALkı kin ve düşmanlığa
alenen tahrik etme"
suçlamasıyla yaklaşık beş
aydır Silivri’de tutuklu
bulunan Zafer Partisi Genel
Başkanı Ümit Özdağ, ikinci
kez hakim karşısına çıktı,
tahliyesine karar verildi. n 5’te

SİLİVRİ Cumhuriyet Başsavcılığı, Ekrem
İmamoğlu'nun önceki gün yapılan duruşması
sırasında ses ve görüntü kaydı alanlar ve
yayanlar hakkında soruşturma başlattı. n 4’te

Kayda alanlara soruşturma

Selahattin Demirtaş’tan
Erdoğan’a çağrı...

Can Pulak

Şeffaf politika 
gereği!..
ÇOk gergin, çok
huzursuz, çok tedirgin
günler yaşıyoruz.
Böyle
yaşamaktan
milletçe çok
yorulduk! n 6’da

Meriç Köyatası

Bay Şimşek:  İndir
o zaman faizi
AşAğıdAkİ açıklama
17 Haziran 2025
tarihinde  Bakan
Şimşek’in X
hesabından
yaptığı bir
paylaşım. n 5’te

Mürvet Kubay
bilgi@egesaati.com.tr

ÖZEL HABER

Ortadoğu uzmanı, gazeteci Hüsnü Mahalli, yaşanan gerilimde meselenin İran’ın bağımsızlığı
olduğunu vurguladı, Türkiye’nin alacağı pozisyonun süreçte belirleyici olacağını belirtti.

5 TL.
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Bornova Belediye Başkanı Ömer
Eşki, BELGEM’de eğitim alan 12.
sınıf ve mezun öğrencilere, tarih dersi
kapsamında yakın tarihimizden Kıbrıs
Barış Harekâtı’nı anlattı. Anlatımın
mekânı ise, Bornova Belediyesi
tarafından Atatürk Mahallesi’nde
yapılan ve Kuzey Kıbrıs Türk
Cumhuriyeti’nin tarihiyle bütünleşen
KKTC Parkı oldu.

Öğrencilere Kıbrıs Rum
Kesimi’nin uyguladığı kanlı
politikaları, Kıbrıslı Türklerin direniş
sürecini ve 1974 yılında yapılan Kıbrıs
Barış Harekatı’nı ayrıntılı biçimde
anlatan Başkan Eşki, “Her ne kadar

dünya Kıbrıs’ta iki devletli yapıyı
kabul etmese de, oradaki Türk nüfusu
güvence altına almaya devam
edeceğiz” dedi.

Şampiyon Melekler
Hürriyet, Barbaros ve Türkay

Caddeleri’nin kesişiminde yer alan
KKTC Parkı, Rauf Denktaş’ın 101.
doğum gününde, oğlu Serdar Denktaş
ve torunu Gizem Bahri Soydan’ın
katılımıyla açılmıştı. Parkta,
Denktaş’ın büstü, Bülent Ecevit’in
barış mesajı ile süslenmiş kaya anıtı,
Kıbrıslı şair Osman Türkay’ın şiiri ve
Türk Mukavemet Teşkilatı’nı temsilen

üç Akdeniz selvisi bulunuyor. Ayrıca
6 Şubat depremlerinde hayatını
kaybeden “Şampiyon Melekler” için
ayrılmış özel bir anma alanı ile
“N’apan” adlı Kıbrıs kültürünü
yansıtan bir kafe de parkta yer alıyor.

Öğrencilere seslenen Başkan Ömer
Eşki, “Gençlerin tarihi sadece
kitaplardan değil, yaşanmışlıkla,
mekânla ve anlatımla bütünleşik
olarak öğrenmesi gerektiğine
inanıyorum. Kıbrıs Barış Harekâtı
sadece askeri bir operasyon değil; bir
halkın varoluş mücadelesidir. Bu park
da yalnızca bir yeşil alan değil, barışı,
direnişi ve kardeşliği simgeleyen bir

hafıza mekânıdır. BELGEM’deki
öğrencilerimizin bu mekânlarda ders
işlemesi, onları hem akademik hem de
toplumsal olarak daha donanımlı
bireyler haline getirecek” dedi.

Unutulmaz deneyim
Tarih dersini yerinde işleyen

öğrenciler, Başkan Eşki’ye teşekkür
ederek bu deneyimin kendileri için
unutulmaz olduğunu ifade etti.
Bornova Belediyesi Gençlik Eğitim
Merkezi (BELGEM), yalnızca
akademik başarıyı değil, gençlerin
toplumsal bilinçle yetişmesini de
önemsiyor. SİMGE AKBULUT

Seferihisar Belediyesi Ürkmez
Sanat Merkezi tarafından hazırlanan
“Camda Antik Ege Koleksiyon
Sergisi”, ilk kez Selçuk Efes Kent
Belleği’nde sanatseverlerin
beğenisine sunuldu. Antik Ege’nin
zengin mirasını cam ve seramik
sanatlarıyla harmanlayan sergi,
yoğun ilgi gördü.

Cam/Seramik Esinhanesi
Sanatçısı Gülten Kular, sergideki
çalışmalarla Antik Ege’nin izlerini
bugünün sanatıyla buluşturmayı
hedeflediklerini belirterek şunları
söyledi:

“Ege’nin denizinden,
rüzgarından, mitolojisinden
beslenerek Antik Ege’nin kültürel
mirasını camla işledik. Geçmişe bir
selam, geleceğe de bir iz bırakmak
istedik” dedi. 

Atölye yürütücüsü Melih Kular

ise sergide yer alan eserlerin uzun
soluklu bir çalışmanın ürünü
olduğunu belirterek; “Eserlerde
birçok tarihi kişilik ve öykü var ancak
bunları ilk yapan sanatçıların adı
bilinmiyor. Biz bu sergiyle onların
emeğine binlerce yıl sonrasından bir
selam gönderdik” diye konuştu.
Serginin açılışına katılan Seferihisar
Belediye Başkan Yardımcısı İnanç
Karabulut; konuşmasında şu ifadeleri
kullandı: “Sanata ve sanatçılara
destek veren her işbirliğinde
Seferihisar Belediyesi olarak yer
almaktan gurur duyuyoruz. Camda
Antik Ege Koleksiyonu, Ürkmez
Sanat Yerleşkemizin üretkenliğini bir
kez daha gözler önüne serdi.” 

Sergi, 30 Haziran’a kadar Efes
Kent Belleği’nde ziyaretçilerini
ağırlamaya devam edecek.
HABER MERKEZİ

‘Gençler, tarihini 
yerinde öğrenmeli’
Öğrencilere Kıbrıs’ı anlatan Bornova Belediye Başkanı Eşki, “Gençlerin tarihi yaşanmışlıkla,
mekânla ve anlatımla bütünleşik olarak öğrenmesi gerektiğine inanıyorum’’ diye konuştu

KOSBİ Zülfü Mevlüt Çelik Mesleki
ve Teknik Anadolu Lisesi Tiyatro
Kulübü, yılsonu etkinlikleri
kapsamında sahneye taşıdığı tiyatro
oyunlarıyla izleyenlerden tam not
aldı. Gece, “Beni Siz Delirttiniz” adlı
uyarlama oyunla başladı. Gündelik
yaşamın içinden seçilen
karakterlerin sürükleyici bir
anlatımla sahneye taşındığı oyun,
izleyicilere unutulmaz anlar yaşattı.
Ardından sahnelenen “Her Şey İSG”
adlı doğaçlama tiyatro oyunu ise iş
sağlığı ve güvenliği temasını mizahi
bir dille ele aldı. Seyircilerin de
interaktif şekilde katılım sağladığı
doğaçlama performanslar, salonda
keyifli anlar yaşanmasına vesile
oldu. HABER MERKEZİ

Tiyatro gecesi
tam not aldı

KOSBİ 

Muğla’nın Menteşe ilçesinde yer
alan özel bir ilkokul öğrencileri,
yazdıkları şiirlerle edebiyat
dünyasına ilk adımlarını attı.
Tamamı öğrencilerin kaleminden
çıkan şiirlerden oluşan ve kapak
tasarımları yine öğrenciler
tarafından yapılan üç ayrı kitap,
içerikleri kadar isimleriyle de dikkat
çekti. Kitaplarını tamamlayan
öğrenciler, heyecanlarını ve
mutluluklarını paylaşmak üzere
Menteşe İlçe Millî Eğitim Müdürü
İdris Kömürcü’yü makamında
ziyaret etti. Minik yazarlar, kendi
kitaplarını İlçe Müdürü Kömürcü’ye
hediye ederken, edebiyat
yolculuklarında destek ve ilham
aldıkları öğretmenleriyle gurur dolu
anlar yaşadı. İHA

Minik kalemlerden 
büyük hayaller

MENTEŞE

Beyağaç Kaymakamlığı ve Beyağaç
Belediye Başkanlığı işbirliğinde
düzenlenen Beyağaç 3. Geleneksel
Satranç Turnuvası, Beyağaç
Belediyesi Mehmet Yüksel
Salonunda geniş bir katılımla
gerçekleştirildi. İlçe Kaymakamı
Habib Güneyli ve Belediye Başkanı
Sezayi Pütün'ün birlikte yaptığı ilk
hamleyle başlayan Beyağaç
Satranç Turnuvası, 2 gün boyunca
çekişmeli müsabakalara sahne
oldu. Farklı yaş grupları ve
kategorilerde gerçekleştirilen
Beyağaç Belediyesi 3. Geleneksel
Satranç Turnuvası, düzenlenen ödül
töreniyle sona erdi. Belediye
Başkan Vekili Hüseyin Orhan,
dereceye giren öğrencilere
ödüllerini takdim etti. İHA

Satranç Turnuvası
ödülleri dağıtıldı

BEYAĞAÇ 

Efes Selçuk, hafta sonunda İzmir’in genç rehberleri
ve rehber adaylarını ağırladı. İzmir Rehber
Akademisi’nin talebi ve İzmir Rehberler Odası (İZRO)
işbirliğiyle düzenlenen Efes Selçuk Kültür Rotası
Turu kapsamında, 40 genç rehber ve rehber adayı
kentin tarihi ve kültürel zenginliklerini yakından
tanıma fırsatı buldu. Carpouza Kafe önünden
başlayan turda katılımcılar; Tarihi Su Kemerleri, Tren
İstasyonu, Kurtuluş Yolu Anıtı, Selçuk Efes Kent
Belleği, St. Jean Kilisesi giriş kapısı, İsabey Camii,
İsabey Hamamı, Artemis Tapınağı, İki Yüzlü Çeşme
ile 14. yüzyıla ait cami ve medreseleri kapsayan
rotayı gezerek detaylı bilgi aldı. HABER MERKEZİ

Genç rehberler Kültür Rotası’nda
Karşıyaka Belediyesi, babalar ve çocukları için 21-22
Haziran tarihlerinde Yamanlar’da kamp buluşması
düzenleyecek. Büyüklere Babalar Günü armağanı,
çocuklara da karne hediyesi olacak ücretsiz kampa
katılmak isteyenler, 20 Haziran’a kadar başvuru
yapabilecek. Başkan Yıldız Ünsal “Bu keyifli doğa
kampıyla hem Babalar Günü’nü kutlamak hem de
2024-2025 eğitim yılını tamamlayarak karne alacak
çocuklarımıza güzel bir armağan vermek istedik. Bu
hafta sonu, Yamanlar’ın eşsiz atmosferinde renkli
etkinlikler eşliğinde kamp yapmak ve unutulmaz
anılar paylaşmak isteyen aileleri buluşmamıza
bekliyoruz” diye konuştu. HABER MERKEZİ

Babalar ve çocuklar doğa kampında 

sKültür ve sanatın merkezi
Muğla’da, Büyükşehir Belediyesi
Konservatuvarı düzenlediği çeşitli
etkinliklerle sanatseverleri
buluşturuyor. Konservatuvarın Bale
Bölümü öğrencileri Gazi Mustafa
Kemal Atatürk Kültür Merkezi
Yıldız Kenter
Sahnesi’nde dönem
sonu için hazırlanan
Yıl Sonu
Resitali’ni
sahneledi.
Büyük beğeni
toplayan Yıl
Sonu
Resitali,
katılımcılara
sanat dolu
bir akşam
yaşattı.

Sosyal ve
kültürel
hizmetlerini
aralıksız
sürdüren Muğla
Büyükşehir
Belediyesi,
konservatuvar
bünyesinde kültür ve sanat
alanında yetenekli bireyler
yetiştirmeye devam ediyor. Türk
Halk Müziği, Türk Sanat Müziği,
Türk Halk Dansları, Tiyatro, Bale ve
Çocuk Korosu bölümlerinde eğitim

verilen konservatuvarda,
Bale Bölümü 64 öğrenciden
oluşuyor.

Kıyı Ege Belediyeler Birliği
ve Muğla Büyükşehir Belediye
Başkanı Ahmet Aras, "Muğla’mız,

doğal güzelliklerinin yanı sıra
köklü tarihi ve kültürel

mirasıyla da ön plana
çıkan bir şehirdir. Bu

zenginliği gelecek
kuşaklara
taşıyabilmek
adına kültür ve
sanata güçlü
yatırımlar
yapıyoruz.
Muğla
Büyükşehir
Belediyesi
olarak kültür
ve sanata
yapılan

yatırımın,
geleceğe yapılan

en kıymetli yatırım
olarak görüyoruz.

Konservatuvarımızda
yetişen öğrencilerimiz,

sanatın Muğlamızdaki
güçlü varlığının bir göstergesidir.
Muğla’mızı kültür ve sanatın
başkenti yapma hedefiyle
çalışmaya devam edeceğiz"
ifadelerini kullandı. İHA

Bale öğrencilerinin 
gösterisi beğenildi

‘Antik Ege’nin kültürel
mirası, cama işlendi
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AK Parti Konak İlçe Başkanı
Sait Başdaş ve Sağlık-Sen İzmir 1
Nolu Şube Başkanı Gencer
Yılmaz, Suat Seren Göğüs
Hastalıkları Hastanesi’ni ziyaret
ederek, kapatılacağı yönündeki
iddiaların gerçeği yansıtmadığını
açıkladı.

İzmir’de Dr. Suat Seren Göğüs
Hastalıkları Hastanesi’nin
kapatılacağı yönünde çıkan
haberler üzerine AK Parti Konak
İlçe Başkanı Sait Başdaş ile
Memur-Sen İl Temsilcisi ve
Sağlık-Sen İzmir 1 Nolu Şube
Başkanı Gencer Yılmaz hastaneye
ziyarette bulunarak kamuoyunu
bilgilendirdi. Hastane personeliyle
bir araya gelen Başdaş ve Yılmaz,
iddiaların gerçeği yansıtmadığını
net bir şekilde ifade etti.

Hizmet verecek

AK Parti Konak İlçe Başkanı
Sait Başdaş, Sağlık Bakanlığı
tarafından bir ihale yapılacağını
ancak bu ihale sonucunda hizmet
verecek yeni hastanenin yine göğüs
hastalıkları alanında hizmet
sunacağını belirtti. Başdaş,
“Bakanlık tarafından yapılacak

olan yeni hizmet binası ile Dr. Suat
Seren Göğüs Hastalıkları Hastanesi
kapatılmayacak. Aksine, kapasite
artışı ile hem İzmir’e hem de
bölgemize daha güçlü hizmet
vermeye devam edecek” dedi.

Başdaş ayrıca, AK Parti
hükümetleri döneminde sağlık
başta olmak üzere birçok alanda
Türkiye Yüzyılı hedeflerine yakışır
hizmetlerin hayata geçirildiğini ve
bu hizmetlerin İzmir’de de açıkça
görüldüğünü vurguladı. 

Memur-Sen İzmir İl Başkanı ve
Sağlık-Sen İzmir 1 Nolu Şube
Başkanı Gencer Yılmaz da çıkan
haberlerin gerçeği yansıtmadığını
vurgulayarak, herhangi bir
kapatılma durumunun söz konusu
olmadığını belirtti. Yılmaz
açıklamasında şu ifadelere yer
verdi: “Konak İlçe Başkanı Sait
Başdaş ile birlikte hastanemizi
ziyaret ederek çalışma
arkadaşlarımızla bir araya geldik.
Aynı zamanda arkadaşlarımız başta

olmak üzere tüm hemşerilerimizin
endişe duyduğu bir konuya açıklık
getirmek istedik. Sağlık
Bakanlığımız tarafından yapılacak
olan ihale ile Suat Seren Göğüs
Hastalıkları Hastanesi’nin
kapatılacağı konuşuluyordu. Ancak
bu durum gerçekle
bağdaşmamaktadır. Hastanemiz
kapatılmayacak; tam aksine,
kapasitesi artırılarak hizmet
vermeye devam edecektir.”
HABER MERKEZİ

Yaz aylarının gelmesiyle birlikte
artan sıcaklıklar ve kuraklık riski,
orman yangınlarını daha da ciddi bir
tehdit haline getirirken, Güzelbahçe
Belediyesi bu riske karşı önlem
almak amacıyla önemli bir
uygulamayı hayata geçirdi. Ekipler,
orman yangınlarını önlemek amacıyla
kritik bölgelerde 24 saat esasına
dayalı nöbet sistemine başladı.

Ekiplerin aralıksız devriye
gezerek orman yangınlarına karşı
teyakkuzda olduğunu söyleyen
Güzelbahçe Belediye Başkanı
Mustafa Günay, ‘‘Her yıl olduğu gibi
bu yıl da gelen yangın haberleri
hepimizi derinden üzmeye başladı.
Karaburun, Foça ve egenin birçok
noktasından yangın haberleri

gelmeye başladı. Güzelbahçe’nin
ormanlık alanlarında çıkan her
kıvılcımın geri dönülmez kayıplara
yol açacaktır. Yeşilimizi, doğamızı
ve canlılarımızı korumak için
teyakkuzdayız” dedi.

Başkan Mustafa Günay,
açıklamasına şöyle devam etti:
“Ekiplerimiz gece gündüz ormanlık
alanlarda devriye geziyor, olası
yangın risklerine karşı anında
müdahale edecek şekilde hazır
bekliyor. Vatandaşlarımıza buradan
da bir çağrıda bulunuyoruz, ormanlık
alanlara ateşle girilmemesi, izinsiz
piknik yapılmaması ve duman
görüldüğü anda belediyemize ve
112’ye bildirilmelerini rica
ediyoruz.” SİMGE AKBULUT

CHP,  yerel yönetimlerdeki stratejilerini
belirlemek üzere önemli bir toplantıya imza
atıyor. Türkiye genelinde nüfusu 100 bini
aşan CHP’li 101 belediye başkanı,
Balıkesir’in Bandırma ilçesinde bir araya
geliyor. Toplantıya CHP Genel Başkanı
Özgür Özel de katılarak başkanlarla birebir
görüşmeler gerçekleştirecek.

Bugün yapılacak buluşmada, yerel
yönetimlerdeki güncel durum
değerlendirilecek, önümüzdeki döneme
ilişkin yol haritası oluşturulacak.

Toplantının ana gündem maddeleri
arasında belediyelerin sosyal politikalar,
kent hizmetlerinin güçlendirilmesi ve
dayanışma ağı oluşturulması yer alıyor.

CHP'nin belediye başkanları
toplantılarını gelenekselleştirme
yönündeki adımları kapsamında
düzenlenen etkinlik, partinin yerel
yönetim vizyonunu pekiştirmeyi amaçlıyor.
Özgür Özel’in açılış konuşmasında
hem genel siyasete hem de yerel
yönetim performansına dair önemli

mesajlar vermesi bekleniyor.
Bir otelde düzenlenecek olan

toplantıya CHP Genel Başkan yardımcıları
Ensar Aytekin ve Gökhan Zeybek, Türkiye
Belediyeler Birliği Başkan Vekili ve Adana
Büyükşehir Belediye Başkanı Zeydan
Karalar, Balıkesir Büyükşehir Belediye
Başkanı Ahmet Akın, Bilecik Milletvekili
Yaşar Tüzün ve Parti Meclis Üyesi Ecevit
Keleş katılacak. Toplantı sonrası sonuç
bildirgesinin kamuoyuyla paylaşılması
planlanıyor. HABER MERKEZİ 

CHP'li başkanlar Bandırma'da buluşuyor

BAŞDAŞ VE YILMAZ’DAN SAĞLIK PERSONELİNE DESTEK ZİYARETİ
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Güzelbahçe'den yangın teyakkuzu
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Sınavda skandal: Üç
kez kitapçık değişti

Bursa Nilüfer’de Şahinler Anadolu
Lisesi’nde LGS sınavının, ardından
iddia ortaya atıldı. Sınava giren
öğrencilerin anlattığına göre
kitapçıklar yanlış dağıtıldı ve sınav
sırasında 3 kez değiştirildi. Aileler
olayla ilgili savcılığa suç
duyurusunda bulunup Cimer'e
şikayet etti. Öğrenciler, “Sınavın
ortasında kitapçıklarımız elimizden
alındı, başka isim yazan kitapçıklar
verildi, tekrar değiştirildi, bazı
arkadaşlarımız üç kez kitapçık
değiştirdi” sözlerini kullandı. Veliler,
"Eşit şartlarda sınav yapılsın” dedi.
HABER MERKEZİ

LGS

TOSBİ’den yol isyanı:
20 yıldır çözüm yok

Tire Organize Sanayi Bölgesi
(TOSBİ) 2 No’lu giriş kapısı yakınında
geçtiğimiz gün meydana gelen
kazada, sanayi bölgesindeki işine
gitmekte olan Mustafa Hüseyin Barış
yaşamını yitirdi. Aynı motosiklette
bulunan Turgay Evcimik ise
yaralanarak hastaneye kaldırıldı.
Kazanın ardından, 20 yıldır çözüm
bekleyen yol sorununa dikkat
çekmek isteyen TOSBİ çalışanları,
aynı güzergahta eylem düzenledi.
Eylemciler, “Biz ölüme değil işimize
gitmek istiyoruz” diyerek bölünmüş
yol talebini yineledi.
HABER MERKEZİ
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Ortadoğu ve siyaset uzmanı,
gazeteci Hüsnü Mahalli, İsrail’in
İran’a saldırısıyla başlayan yeni
dönemi, “Ortadoğu’nun yeni bir
kırılmanın eşiğinde olduğu”
şeklinde değerlendirdi. Mahalli “Bu
sadece İran-İsrail sorunu değil;
ABD, Batı ve İsrail üçgeninin
bölgeyi yeniden dizayn etme
stratejisinin bir devamı. Türkiye’nin
alacağı pozisyon ve atacağı adımlar,
önümüzdeki sürecin en kritik
belirleyicilerinden biri olacak’’ dedi. 

“Nükleer bahane, asıl hedef
İran’ın teslim olması” ifadelerini
kullanan Mahalli, Egesaati’nin
sorularına verdiği yanıtlarla
saldırının özüne parmak basarak,
“Geçmişte aynı İsrail ve ABD, Şii
Şah rejiminin stratejik müttefikiydi
ve Şah’ın nükleer programına
destek veriyorlardı. Bu da 
gösteriyor ki mesele nükleer ya da
mezhepsel değil. Asıl mesele,
İran’ın ABD ve batılı müttefiklerine
direnmesi, teslim olmamasıdır’’
diye konuştu. Mahalli Egesaati’nin
sorularını şöyle yanıtladı:

‘İran, bağımsız’
İsrail’in İran’a saldırısı

Ortadoğu’daki dengeleri
değiştirir mi?

Öncelikle olayın nedenine
bakmak gerekir. İsrail ve Batılı
ülkeler, İran’ın nükleer
programından endişe duyduklarını
söylüyor. Tahran’ın atom bombası
geliştireceği iddia ediliyor fakat
kimse İsrail’in elindeki 80 nükleer
başlıktan bahsetmiyor. İran,
programının barışçıl, enerji üretimi
ve bilimsel araştırma amaçlı
olduğunu söylüyor. 2015’te
imzalanan “nükleer anlaşmayla”
bunu uluslararası denetime açtı.
Ancak Trump, 2017’de bu
anlaşmayı tek taraflı olarak iptal etti.
Ardından provokatif söylemlerle
gerginliği tırmandırdı.

2020’de CIA, İran’ın en önemli
komutanlarından Kasım
Süleymani’yi Bağdat’ta öldürdü.
İsrail ise çok sayıda İranlı bilim
insanı ve askeri yetkiliyi suikastlarla
hedef aldı. Son olarak, Hamas lideri

İsmail Heniye, Tahran’da öldürüldü.
Ancak geçmişte aynı İsrail ve ABD,
Şii Şah rejiminin stratejik
müttefikiydi ve Şah’ın nükleer
programına destek veriyorlardı. Bu
da gösteriyor ki mesele nükleer ya
da mezhepsel değil. Asıl mesele,
İran’ın bağımsız kalmayı
sürdürmesidir.

‘Trump yalan söylüyor’
ABD Başkanı Trump, “İsrail’in

İran’a saldırısıyla alakamız yok”
dedi. Ne düşünüyorsunuz?

Kesinlikle yalan söylüyor. Gazze
ve Lübnan savaşlarında olduğu gibi,

ABD ve Batı her alanda İsrail’e
sınırsız destek sağlıyor. İran’ı
çevreleyen tüm ülkelerde 
(Türkiye, Pakistan, Katar, Kuveyt,
Bahreyn, Umman, BAE, Suudi
Arabistan, Irak, Suriye, Ürdün)
Amerikan üsleri mevcut. Bu üsler,
İsrail’in güvenliğine hizmet ediyor.
Uydu sistemleri ve istihbarat
paylaşımıyla İsrail’e sürekli bilgi
akışı sağlanıyor. ABD, BM
Güvenlik Konseyi’ndeki veto
hakkını her zaman İsrail lehine
kullanıyor. Dolayısıyla Trump’ın 
bu açıklaması, sorumluluktan 
kaçma çabasıdır.

Türkiye bu süreçte nasıl 
bir politika izlemeli, göç
dalgası riski var mı?

Ankara, Suriye savaşında
mezhep söylemleriyle İran’la
zaman zaman karşı karşıya geldi.
Arap ülkelerinin bir kısmı da İran’a
karşı düşmanca tutumlar
sergiliyordu. Bugün ise tablo biraz
değişmiş olsa da, hâlâ kimse çıkıp
‘Ben İran’ın yanındayım, İsrail
saldırgan’ diyemiyor.

Malatya Kürecik’teki radar
üssü İran’ı gözetliyor ve bu bilgiler
doğrudan ABD’ye, oradan da
İsrail’e aktarılıyor. Eğer savaş
şiddetlenirse Türkiye’ye doğru
yeni bir göç dalgası mümkündür.
1980’deki İran-Irak Savaşı 
sırasında ve 1979’daki devrimde
olduğu gibi, binlerce İranlı
Türkiye’ye sığınmıştı. Bu 
senaryo yeniden yaşanabilir.

‘Dengeler değişiyor’
Bu çatışmalar Ortadoğu

haritasını etkiler mi?
Harita üzerinde bir değişiklik

olmasa da, dengeler tamamen
sarsılmış durumda. ‘Arap
Baharı’nın kanlı sürecinde bölge
darmadağın oldu. İsrail, Gazze ve
Lübnan’ı harap etti, on binlerce
insan öldürüldü. Hamas ve
Hizbullah liderleri hedef alındı.

Suriye’de ise ABD ve bölgesel
müttefiklerinin desteğiyle, dünyanın
en tehlikeli teröristlerinden sayılan
El Nusra lideri Colani, sözde iktidar
sahibi yapıldı. Colani ve grubu
İran’a açık düşmanlık içinde.

İsrail’le ilişkiler artıyor
İslam ülkeleri ve özellikle

Araplar neden sessiz?
Çoğu Arap yönetimi, ABD

işbirlikçisi pozisyonunda. Mısır,
Ürdün, BAE, Fas, Bahreyn ve
Sudan gibi ülkeler İsrail’le açık
ilişki kurmuş durumda. Bu 
ülkelerde demokrasi yok, halk
iradesi yok; ne denirse onu
yapıyorlar. Mezhepsel olarak İran’a
karşılar ama Şii olan Şah’ı çok
seviyorlardı çünkü o da tıpkı onlar
gibi ABD ve İsrail’le dosttu.

ORTADOĞU UZMANI USTA GAZETECİ HÜSNÜ MAHALLİ, İSRAİL- İRAN ÇATIŞMASINI GAZETEMİZE DEĞERLENDİRDİ

İran-İsrail savaşı beşinci
gününde şiddetlenirken, Tel-Aviv
füzelerle vuruldu, Tebriz'de hava
saldırısıyla patlamalar yaşandı.
İsrail, İran Genelkurmay
Başkanı'nı öldürdüğünü duyurdu. 

İran ve İsrail arasındaki savaş,
beşinci gününde barışa bir adım
daha uzaklaştı. Tasnim haber
ajansı, dün saat 14:05'te
Tahran'ın yeni patlamalarla
sarsıldığını aktardı.

İsrail savaş uçakları, şehrin
Enderzku bölgesini bombaladı.
Bombalanan bölgeden siyah
dumanlar yükseldi. Ayrıca İran
Ulusal Haber Ajansı'na bağlı
radyo binası da hedef alındı.

Saldırıdan sonra İsrail basını,

isimsiz bir yetkiliye dayanarak
"İran ordusu yetkililerinin
kaçtığını" iddia etti.

İran yönetimi, tüm doktor ve
hemşireleri göreve çağırdı. Savcı
ve kolluk kuvvetlerine ise
"casuslarla mücadele" emri verdi.

İsrail savunma bakanı İsrail
Katz ise İran dini lideri Ayetullah
Hamaney’i tehdit etti. Katz,
"İran'ın komşu ülkesinde İsrail'e
karşı aynı yolu seçen diktatörün
(Saddam Hüseyin'in) kaderini
hatırlaması iyi olur" dedi.

İsrail kırmızı alarm sistemi
ise, İran'ın fırlattığı füzeler
sebebiyle uyarıda bulundu. Kısa
süre sonra iran füzeleri Tel-
Aviv'e düştü. 5 kişi yaralandı.

Bu esnada Mossad
karargahının bulunduğu Giliot
üssü de vuruldu. Vurulan üssün
görüntüleri paylaşıldı. Tel-
Aviv'de bazı konutların
vurulduğu kameralara yansırken,
İran füzelerinin İsrail'deki bir
otobüs garını vurduğu görüldü.
İsrail'in başkentinden gelen son
görüntüler ise İsrail'in
bombardımanlarıyla mahvettiği
Gazze'yi andırdı.

İsrail jetleri Tahran'ın
derinliklerinde düzenledikleri bir
hava saldırısında İran'ın en üst
düzey askeri yetkilisi ve Dini
Lider Hamaney'e yakın komutanı
Ali Şadmani'yi öldürdüğünü
duyurdu. HABER MERKEZİ

İsrail’den Hamaney’e tehdit
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Silivri Cumhuriyet Başsavcılığı,
CHP'nin tutuklu Cumhurbaşkanı
adayı Ekrem İmamoğlu'nun dün
yapılan duruşması sırasında ses
ve görüntü kaydı alanlar ve sosyal
medyada yayanlar hakkında
re’sen soruşturma başlattı.
CHP'nin tutuklu Cumhurbaşkanı
adayı ve İBB Başkanı Ekrem
İmamoğlu'nun 'Akın Gürlek'
davasının duruşması önceki gün
görüldü. İmamoğlu'nun
duruşmada izleyenleri
selamladığı video, kamuoyunda
dolaşıma sokuldu. İmamoğlu,
aylar sonra ilk kez net
görüntülendi. Silivri Cumhuriyet
Başsavcılığı, dün yapılan
duruşma sırasında
İmamoğlu'nun ses ve
görüntülerini kayda alan veya
nakleden kişi ve kişiler hakkında
re'sen soruşturma başlattı.
HABER MERKEZİ

Ses ve görüntü kaydı
için soruşturma

İMAMOĞLU

CHP Kadın Kolları, bugün
Avcılar’da düzenlenecek
miting öncesinde, "Adalet ve
Özgürlük Yürüyüşü"
düzenleyecek.  Saat 18.00’de
Mustafa Kemal Paşa 
Mahallesi, Avcılar’da
düzenlenecek yürüyüşe ilişkin
Kadın Kolları Genel
Başkanlığı’ndan yapılan
açıklamada şunlar kaydedildi:
"Kadınların sesini kısmaya,
emeklerini görünmez kılmaya
dönük bu girişimlere karşı
dayanışmamızı büyütmek,
adalet talebimizi daha da
gürleştirmek için 18 Haziran
Çarşamba günü Avcılar’da bir
yürüyüş ve basın açıklaması
gerçekleştireceğiz. Eşleri için,
evlatları için, kendileri için adalet
arayan, özgürlük isteyen tüm
kadınların seslerini birlikte
yükselteceğiz." HABER MERKEZİ

‘Adalet ve Özgürlük
Yürüyüşü’ bugün

CHP

Tutuklu eski HDP Eş Genel
Başkanı Selahattin Demirtaş,
terör örgütü PKK'nin
silahsızlanma sürecinin hızlı
şekilde tamamlanması
gerektiğini söyledi. AKP'li
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan'a da tüm siyasi parti
genel başkanlarıyla birlikte "ortak
politika" için bir çalışma toplantısı
yapması çağrısında bulunan
Demirtaş, "Ortadoğu yangının
kısa sürede sönmeyeceğini
öngörerek kısa, orta ve uzun
vadeli bir iç ve dış ortak politika
hattının belirlenmesi ve her 
siyasi grubun bu hattı gönül
rahatlığıyla savunabilmesi
için cumhurbaşkanının 
davetiyle, TBMM'de tüm siyasi
parti genel başkanlarıyla bir
çalışma toplantısının en kısa
zamanda yapılması yararlı
olacaktır" ifadelerini yer verdi.
HABER MERKEZİ

Demirtaş’tan
Erdoğan'a çağrı

ORTAK POLİTİKA

İsrail’in İran’a saldırmasının asıl nedeninin nükleer ya da mezhepsel olmadığını belirten
ve Türkiye’nin alacağı pozisyona dikkat çeken gazeteci Hüsnü Mahalli, “Asıl mesele
İran’ın ABD ve batılı müttefiklerine direnmesi ve teslim olmamasıdır’’ diye konuştu

İslam coğrafyasında yaşanan krizler Türkiye’ye sıçrar mı, böyle
bir ihtimal var mı?

ABD ve Batı destekli İsrail var oldukça ve bu politikalarını
sürdürdükçe her şey mümkün. 1947’de kurulan İsrail, hâlâ ‘Nil’den

Fırat’a kadar olan bölge bizim’ diyor. Bu ifade; Filistin, Lübnan, Suriye,
Ürdün’ün tamamı ile Mısır, Irak, Suudi Arabistan ve Türkiye’nin bazı

bölgelerini kapsıyor. Yahudiler, dünyanın farklı ülkelerinden gelip
Filistin’de devlet kurduysa, amaçları yalnızca toprak değil, ideolojik ve
dinsel bir projedir. Bu anlayış değişmedi. Filistinlileri katlettiler, şimdi
İran’a saldırıyorlar. Sıra başkalarına da gelebilir! Ortadoğu yeni bir

kırılmanın eşiğinde. Bu sadece İran-İsrail sorunu değil; ABD, Batı ve
İsrail üçgeninin bölgeyi yeniden dizayn etme stratejisinin bir devamı.
Türkiye’nin alacağı pozisyon ve atacağı adımlar, önümüzdeki sürecin

en kritik belirleyicilerinden biri olacak

‘Sıra Türkiye’ye gelebilir’

4 18 Haziran 2025 Çarşamba GÜNDEM

Mürvet Kubay
bilgi@egesaati.com.tr

ÖZEL HABER

Hüsnü
Mahalli
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"Halkı kin ve düşmanlığa alenen
tahrik etme" suçlamasıyla yaklaşık beş
aydır Silivri’de tutuklu bulunan Zafer
Partisi Genel Başkanı Prof. Dr. Ümit
Özdağ, altı günde ikinci kez hakim
karşısına çıktı.

Marmara Cezaevi Yerkeşkesi’n 18.
Asliye Ceza Mahkemesi'nde
görülmeye başlayan duruşmada Zafer
Partisi yöneticilerinin yanı sıra, başta
Türkiye Barolar Birliği Başkanı Erinç
Sağkan, Ankara Barosu Başkanı
Mustafa Köroğlu, Ankara Büyükşehir
Belediye Başkanı Mansur Yavaş, CHP
Mersin Milletvekili Hasan Ufuk Çakır,
İyi Parti Genel Başkan Yardımcısı ve
Afyonkarahisar Milletvekili Hakan
Şeref Olgun, İyi Parti Kocaeli
Milletvekili Lütfü Türkkan, Eski İyi
Parti Milletvekili Feridun Bahşi, Eski
AKP Milletvekili Emin Şirin ve Eski
MHP Milletvekili Nazif Okumuş
olmak üzere siyasi parti temsilcileri ve
avukatlar, Özdağ’a destek vermek için
hazır bulundu.

Savcı değişti
Duruşmada savcının değişmesi

dikkat çekerken mevcut savcı önceki
savcının mütalaasını yineleyerek
Özdağ’ın cezalandırılması ve
tutukluluk halinin devam etmesi
yönünde görüş belirtti. Savcılık
mütalaasına “Savcılık mütalaası bir
hukuk cinayetidir” sözleriyle tepki

gösteren Özdağ, “Mütalaaya bir de
suçun zincirlenme işlendiği ifadesi
eklenmiş. Oysa ben başka bir değişiklik
bekliyordum” ifadelerini kullandı.
Savunmasına 11.05’te başlayan Özdağ,
iddianameye konu olan iletileri tek tek
okudu. “Savcılık üflediğimizde ne
kadar kinli olduğumuzu ortaya çıkaran
kinometre icat ettiyse diyecek bir şey
yok. Aksi halde savcılık TCK 216’yı
yanlış yorumluyor” diyen Özdağ,
paylaşımların hiçbirisinde suç unsuru
olmadığını söyledi. “Beni bu iletiler
yüzünden tutuklayacaksanız tutuklayın.
4,5 aydan fazladır tutukluyum. 4,5 yıl
ceza alsam da bu kadar yatarım zaten.

Bütün Türkiye’yi mi
tutuklayacaksınız” ifadelerini kullandı.

‘Adalet istiyorum’
Özdağ’ın savunması yaklaşık 40

dakika sürdü. Özdağ’ın savunmasının
ardından duruşmaya Özdağ’ın
avukatlarının savunmalarıyla devam
edildi. Savunmalar sonrası hakim, Ümit
Özdağ'a "Yemek arası verilmesini ister
misiniz" sorusunu yöneltti. Özdağ ise
hakime "Teşekkür ederim. Yemek arası
değil adalet istiyorum" yanıtını verdi.
Özdağ'ın yanıtı salonda büyük alkış
aldı. Ümit Özdağ’ın avukatları Savaş
Özdağ ve Kahraman Berk’in ardından

Av. Murat Yıldız savunma yaptı.
Savcılığın dayanak yaptığı raporun
resmi belge olmadığını ve kağıt
parçasından farksız olduğunu belirten
Av. Yıldız, Özdağ’ın beraat ve
tahliyesini istedi. Avukat
savunmalarının tamamlanması sonrası
hakim Özdağ’dan son sözlerini istedi.

Özdağ şunları söyledi: 
"Zafer Partisi, Anıtkabir ziyareti

sonrası Türkistan’da Hoca Ahmet
Yasevi türbesini ziyaret edip, oradan
aldığı toprağı Hacı Bektaşi Veli
türbesinin önündeki karadut ağacının
dibine dökerek yola çıktı.
Washington’un da, Brüksel’in de, Tel
Aviv’in, Moskova’nın da, Pekin’in de
şefaati aramadık. Yalnızca Türkiye’nin
bölünmez bütünlüğünü savundum.
Yaşadığım sürece de buna devam
edeceğim."

Özdağ’ın sözleri sonrası mahkeme,
karar açıklamak için duruşmaya 1 saat
ara verdi. Ara sonrası kararını
açıklayan mahkeme, Ümit Özdağ
hakkında hükmün işlenmesi nedeniyle
2 yıl 4 ay 3 gün hapis cezasına karar
verdi. Özdağ’ın içeride bulunduğu süre
göz önünde bulundurularak hiçbir adli
kontrol şartı olmaksızın tahliyesine
hükmedildi. Ancak ceza bu şekliyle
İstinaf ve Yargıtay’da onanırsa  Özdağ,
siyasi yasaklı olacak, partide yönetici,
milletvekili adayı ya da cumhurbaşkanı
adayı olamayacak. HABER MERKEZİ

‘Hiçbir adli kontrol şartı
olmaksızın tahliyesine…’
Dün çıktığı mahkemede 2 yıl 4 ay 3 gün hapis cezasına çarptırılan ve tahliyesine karar
verilen Özdağ’ın cezası istinafta ya da Yargıtay’da onanırsa, Özdağ siyasi yasaklı olacak

Cumhurbaşkanı
Başdanışmanı Oktay Saral,
sosyal medya hesabından
AKP'li Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan'ın fotoğrafını
ve yaptığı bir açıklamayı
paylaşarak, "Sultanım;
yürüyeceksin, ümmet
yürüyecek ardından"
ifadelerini kullandı. 

Erdoğan, dün sosyal
medya hesabından,

Türkiye'nin yürüttüğü
savunma sanayi 
projelerine dair bir video
paylaşarak, "Orta ve uzun
menzilli füze stoklarımızı son
gelişmeler ışığında 
caydırıcılık düzeyine getirecek
üretim planlamalarını
yapıyoruz. İnşallah çok uzun
olmayan bir süreçte hiç ama
hiç kimsenin bize efelenmeyi
dahi göze alamayacağı bir

savunma kapasitesine erişmiş
olacağız" ifadelerini
kullanmıştı. Bugün X
hesabından Cumhurbaşkanı
Erdoğan'ın açıklamasını
alıntılayarak paylaşımda
bulunan Cumhurbaşkanı
Başdanışmanı Oktay Saral ise
Erdoğan'a, "Sultanım;
yürüyeceksin, ümmet
yürüyecek ardından" diye
seslendi. HABER MERKEZİ

Erdoğan’a ‘Sultanım’ diye seslendi

İstanbul Büyükşehir Belediyesi'ne
(İBB) yönelik “yolsuzluk” iddialı
soruşturma kapsamında tutuklanan eski
CHP Milletvekili Aykut Erdoğdu’nun
avukatları müvekkillerinin tutukluluğuna
itirazda bulundu.

Dilekçede şu ifadelere yer verildi:
"Müvekkilimiz hakkında ‘rüşvet almak ve
suç işlemek amacıyla kurulan örgüte üye
olmak’ suçlarından kuvvetli suç
şüphesinin varlığını gösteren somut
delillerin bulunduğu belirtilmekteyse de
müvekkilimizin atılı suçları işlediğine
yönelik bırakın somut delil, tek bir dolaylı
delil dahi dosyada mevcut değildir.
Müvekkilimizin tutuklanmasına her
nasılsa dayanak olarak gösterilen
hususlar, değil kuvvetli şüphe sebebi
olmak, basit bir suç şüphesi
doğurabilecek mahiyette dahi değildir.
Müvekkilimizin siyasi temasları üzerinden
örgütsel ilişki kurulmaya çalışılması,
soruşturmanın peşin hükümlü ve
varsayımsal değerlendirmelerle
yürütüldüğünü açıkça ortaya
koymaktadır. Müvekkilimiz açısından
kuvvetli suç şüphesinden söz etmek
hiçbir suretle olanaklı olmayıp bu
nedenle müvekkilimizin tahliyesine karar
verilmelidir." HABER MERKEZİ

Türkiye'de milyonlarca yurttaşı ilgilendiren yeni bir
düzenleme hayata geçirildi. 15 Haziran 2025
itibarıyla aile hekimlerinden alınacak bazı sağlık
raporları için ücret alınması kararlaştırıldı. Sağlık
Bakanlığı'nın uygulamaya koyduğu bu
düzenlemeyle birlikte belirli raporlar artık ücretsiz
verilmeyecek. Yeni uygulamaya göre, ehliyet

raporu, sporcu lisansı raporu, tek hekim sağlık
raporu, hac ve umreye gidecekler için parmak izi
raporu, iş sağlığı ve güvenliği kapsamında istenen
raporlar, akli meleke raporu ve yivsiz av tüfeği
ruhsatı raporu gibi belgeler ücretli hale geldi.
Yurttaşların bu raporları alabilmeleri için 250 TL
ödeme yapmaları gerekiyor. HABER MERKEZİ

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Genel Başkanı
Özgür Özel, partisinin TBMM'deki haftalık grup
toplantısında gündeme ilişkin değerlendirmelerde
bulundu. Konuşmasına, "Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanımız kardeşim Ferdi Zeyrek'i kaybettik’’ diye
başlayan Özel, Dürüst siyaset, birbirini sevenlerin
siyaseti başarılı olacak. Yüzyıl sonra Ferdi kardeşim,
bir kez daha hep birlikte Gazi Mustafa Kemal
Atatürk'ün partisini iktidar yapacağız. Sana söz
veriyorum’’ ifadelerini kullandı.

Emekliye seyyanen zam talebi
Yaza girerken önce meclis grubunun emekliye

seyyanen zam verilmesi için kanun teklifi hazırladığını
ifade eden Özel,  şunları söyledi. "Meclis kapanmadan
emekliye seyyanen zammı gündeme getireceğiz.
Ayrıca asgari ücrete ara zam için hem temaslarımızı
sürdürüyoruz. Hem asgari ücret önerimizi
somutlaştırıyoruz. Onu önümüzdeki haftalarda
netleştireceğiz ve asgari ücrete Temmuz hakkında
seyyanen Temmuz ayında seyyanen zam yapılması
için bir büyük mücadeleyi hem mecliste hem de
sahada, sokakta, meydanda vermeye devam edeceğiz.
Bu ülkedeki insanların seyyanen zam almak da ara
zam almak da analarının ak sütü gibi helaldir. Bu
zammı ya alacağız, ya vermeyenleri yollayacağız.

Tabii bir yanda emekliler, bir yanda emekçiler, bir
yanda da kamu emekçileri var. Kamuda çalışan
ortalama maaşları 42.000 lira olan kamu emekçileri 5
ayda 6.500 lira kaybettiler maaşlarından.

Artık mesele onurumuzca insanca, kardeşçe
yaşama meselesidir. Burada hakkını alamayanlar var.
Bunun AK Partili, MHP'li, Demli, İyi Partili, CHP'li
olmasının bir önemi yok. Bir yanda hakkını
alamayanlar var, bir yanda hakkınızı vermeyenler var.
Artık partileri, siyaseti bir kenara bırakıp alın terinin
emek mücadelesinin başında birlikte mücadele etme
zamanıdır. Geçmişte bu iktidara oy vermiş de olsa,
halen veriyor da olsa ama artık hakkını alamayan,

evladının ihtiyaçlarını karşılayamayan, zenginlere her
imkan tanınırken bir yandan ezilen bütün yoksulları,
bütün işçileri, bütün memurları mücadelenin parçası
olmaya, meydanlara çıkmaya, sendikalarının
çağrılarına uymaya, yapılan mitinglere destek
vermeye, sokakta, meydanda hak aramaya davet
ediyorum. Siz mücadeleye dahil oldukça hep birlikte
çok daha güçlü olacağız.’’

‘Hayırlı olsun’
Özel, grup toplantısında Zafer Partisi Genel

Başkanı Ümit Özdağ’ın tahliyesini de duyurdu.
Özel, "Geçen mahkemesine katılmıştım. Bugün
Mansur Başkan hepimiz adına orada. Biz grup
toplantısı için buradaydık. Aylardır büyük bir
haksızlıkla Silivri'de tutulan ve bizim de her
mitingimizde kendisine destek verdiğimiz sevgili
Ümit Özdağ'dan iyi haber var tahliye oldu. Zafer
Partisi'ne hayırlı uğurlu olsun. Bir partinin, bir siyasi
partinin genel başkanını alıp içeri atamazsınız. Bir
siyasi partinin belediye başkanlarını milletin yönetsin
diye oy verdiklerini suçu ispatlanmadan asla içeri
atamazsınız. Tayyip Erdoğan yıllarca yargılandı ama
bir gün gözaltına alınmadı. Dün kendisine yapılmayan
zulmü bugün genel başkanlara ve belediye
başkanlarımıza yapıyor’’ dedi. HABER MERKEZİ

Erdoğdu’nun
tutukluluğuna
itiraz başvurusu

Sağlık raporları ücretli oluyor

ZAFER PARTİSİ GENEL BAŞKANI ÜMİT ÖZDAĞ İÇİN MAHKEME KARARINI VERDİ

Ferdi Başkan’a iktidar sözü verdi
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Bakan Şimşek, söylemekle,
yazmakla kalmıyor, grafikle de
gözümüze sokuyor. Diyor ki,
“Bakın piyasa bize ve
programımıza çok güveniyor. 12
ay sonra enflasyonun yüzde 24.6,
ikinci yıl sonunda da yüzde 17.4
olacağına inanıyor.”

Ben de o zaman sayın bakana
ve ekibi Merkez Bankası’na
çağırıda bulunuyorum. Yarın
Merkez Bankası faiz kararını
açıklayacak. Politika faizi halen
yüzde 46’da. Madem hem piyasa
aktörleri, hem de siz 12 ay sonra
enflasyonun yüzde 24.6 olacağına
inanıyorsunuz. O zaman faizi
neden yüzde 46’da tutuyorsunuz?
Siz tefeci dostu musunuz? Yüzde
5 reel faiz bile dünya piyasaları için
çok büyük bir orandır. İndirin o
zaman yarın faizi yüzde 30’a…

Tabii ki, gözünüz yiyorsa…
Bir başka soru… Madem iki yıl

sonra enflasyon yüzde 17.4
olacak. Size bağlı Hazine son
birkaç aydır iki yıl vadeli tahvil
borçlanmasında neden yüzde 47
sabit faizle borçlandı? İki yıl
sonrasının enflasyonu yüzde 17
olacaksa, siz neden iki yıl boyunca,
milletten topladığınız vergilerle yıllık
yüzde 47 faiz ödeyeceksiniz?

Meriç Köyatası
Bay Şimşek:  
İndir o zaman 
faizi yüzde 30’a…

Aşağıdaki açıklama ve grafik,
17 Haziran 2025 tarihinde sabah
saatlerinde Hazine ve Maliye
Bakanı Mehmet Şimşek’in X
hesabından yaptığı bir paylaşım. 

“Küresel belirsizliklerin arttığı bu
dönemde, jeopolitik gelişmelerin
seyrini yakından takip ediyor,
ekonomimize olası yansımalarını
detaylı olarak değerlendiriyoruz.
Dezenflasyon sürecinde kritik
öneme sahip enflasyon
beklentilerindeki iyileşme devam
ediyor. Piyasa katılımcılarının 12 ay
sonrası yıllık enflasyon beklentisi
haziranda geçen yılın aynı ayına
göre 7,2 puan gerileyerek yüzde
24,6 oldu. Uyguladığımız bütüncül
politikaların sonucu olan
beklentilerdeki bu iyileşmenin
sürmesi çok önemlidir. Programı
kararlılıkla uygulamaya devam
edeceğiz.”
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Ege Üniversitesi, savunma sanayi
alanındaki gelişmeleri aktaran önemli
bir organizasyona ev sahipliği
yapıyor. “II. Ege Savunma Sanayi
Zirvesi”, Cumhurbaşkanlığı Savunma
Sanayii Başkanlığı ve Ege
Üniversitesi Savunma Teknolojileri
Topluluğu (EGESAVTEK)
işbirliğiyle başladı.

Prof. Dr. Yusuf Vardar MÖTBE
Kültür Merkezi’nde gerçekleşen
zirvenin açılışında, savunma
sanayiinin öncü kurumlarından
temsilciler, akademisyenler ve çok
sayıda öğrenci bir araya geldi. Zirve,
Milli Yetkinlik Hamlesi ve Savunma
Sanayii Kampüs Programı
kapsamında, sektörün gelecek
vizyonunu genç nesille buluşturmayı
amaçlıyor.

Etkinliğin açılış konuşmalarında
Ege Üniversitesi Rektör Yardımcısı
Prof. Dr. Mehmet Ersan ile Savunma
Sanayii Başkanlığı İnsansız Hava
Araçları ve Akıllı Sistemler Daire
Başkanı Oğuz Özbal, Türkiye’nin
yerli ve milli savunma
teknolojilerindeki atılımına dikkat
çekti. Özbal, gençlerin bu alana
yönelmesinin stratejik önem taşıdığını
vurguladı.

Teorik bilgi
Zirvenin Türk Savunma

Sanayiinin gelişimi ve geleceği
açısından önem taşıdığına inandığını
söyleyen EÜ Rektör Yardımcısı Prof.
Dr. Mehmet Ersan, “

Ege Üniversitesi olarak,
ülkemizin köklü kurumlarından biri
olmamızın yanı sıra, araştırma, eğitim
ve topluma hizmet vizyonumuzla

bölgesel, ulusal ve evrensel
gereksinimlere yanıt veriyoruz. Bu
doğrultuda, savunma sanayii gibi
stratejik ve yüksek ekonomik
potansiyele sahip bir alanda aktif rol
almayı, öğrencilerimizi bu alana en
iyi şekilde hazırlamayı öncelikli
hedefimiz olarak görüyoruz. Ege
Üniversitesi Savunma Teknolojileri
Topluluğumuzun çalışmaları ve
projeleri bu hedefimizin somut birer
çıktısıdır. Üniversitemiz bünyesindeki
akademik çalışmalarımızı,
mühendislikten yapay zekâya,
yazılımdan sistem tasarımına kadar
birçok alanda savunma sanayiine
katkı sağlayacak şekilde
güçlendiriyoruz. Bu zirve, sizlere
sadece teorik bilgi vermekle

kalmayacak, sektörün lider
firmalarından ve kamu
temsilcilerinden uygulamaya dönük
bilgiler sunacak. Aynı zamanda,
sektördeki en son gelişmeleri
doğrudan gözlemleme ve önde gelen
isimlerle tanışma fırsatı
yakalayacaksınız” dedi.

Zirvede, Savunma Sanayii
Başkanlığı İnsansız Hava Araçları ve
Akıllı Sistemler Daire Başkanı Oğuz
Özbal, savunma sanayi öncüleri ve
girişimciler EÜ öğrencileriyle
deneyimlerini paylaştı. SSB İHA
Daire Başkanı Oğuz Özbal, “Hasan
Tahsin'in ilk kurşunu attığı bu
kıymetli şehrimizde, Milli Yetkinlik
Hamlesi ve Savunma Sanayii
Kampüs Programı kapsamında

sizlerle bir araya gelmekten büyük
mutluluk duyuyorum. Türkiye'deki
insansız hava aracı (İHA)
sistemlerimizin mevcut durumunu ve
gelecek vizyonumuzu paylaşmak
istiyorum. Sayın
Cumhurbaşkanımızın liderliğinde,
dinamik ve etkin bir yapıyla savunma
sanayiimize yön veriyor ve liderlik
etmeye çalışıyoruz” diye konuştu. 

Zirve boyunca insansız
sistemlerden yapay zekâ destekli
güvenlik çözümlerine kadar birçok
güncel konu ele alınacak.
Katılımcılar, sektör temsilcilerinin
sunumlarıyla savunma sanayiinin
teknik ve stratejik boyutlarına dair
bilgi edinme fırsatı bulacak.
HABER MERKEZİ

Türkiye’nin dünya lideri olduğu kuru incir
sektörünün geleceği, Aydın’da düzenlenen “Kuru
İncir Çalıştayı”nda konuşuldu. Sektör temsilcileri,
ürünün sürdürülebilirliği ve uluslararası rekabet
gücünün artırılması amacıyla bir araya geldi.
Çalıştayda konuşan Ege Kuru Meyve ve Mamulleri
İhracatçıları Birliği Başkanı Mehmet Ali Işık,
Türkiye’nin kuru incirdeki küresel üstünlüğüne
dikkat çekerek güncel ihracat verilerini paylaştı.
Işık, “2024/25 sezonunda 14 Haziran itibarıyla 53
bin 890 ton kuru incir ihraç ettik. Bu ihracattan elde
edilen gelir, geçtiğimiz yıla göre yüzde 26 artarak
322 milyon dolara ulaştı” dedi.

Kuru incirde 2024 üretim döneminde yaşanan
iklimsel koşullardan olumsuz etkilendiğini
vurgulayan Başkan Işık şöyle devam etti:
“Olumsuz iklim koşulları ihracatımızı da etkiledi.
Diğer taraftan, küresel ölçekte yaşanan Ekonomik
ve Gıda Güvenliği gibi tüm sorunlar bizlere üretimin
ve ihracatın ne denli önemli olduğunu bir kez daha
gösterdi. Kuru Meyve sektörü olarak hem yurt
içinde hem de yurtdışında pek çok toplantıya
katıldık, sektörümüzün sorunlarını dile getirip
çözüm önerilerimizi sunduk, ülkemizi ve
sektörümüzü en iyi şekilde temsil etmeye devam
ediyoruz.” SİMGE AKBULUT
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Kuru çay fiyatlarına
yüzde 15 zam

Çay İşletmeleri Genel Müdürlüğü
(ÇAYKUR), kuru çay fiyatlarına
maliyet artışlarını gerekçe
göstererek yüzde 15 zam yaptı.
Kuru çay fiyatlarına zam kararı,
raflara yansımaya başladı.
Çaykur' dan henüz resmi bir
açıklama yapılmadı ancak kurum
yetkilileri zam oranını ve tarihini
doğruladı. Kuru çaya en son
geçen yıl eylül ayında yüzde 18
oranında zam yapılmıştı. Artan
yaş çay ürün fiyatı, işçi ve işletme
maliyetlerini göz önünde
bulunduran ÇAYKUR, kuru çaya
bu yılın ilk zammını yapma kararı
aldı. HABER MERKEZİ

ÇAYKUR 

'Markalaşma' süreci
seminerle anlatıldı

Ege Genç İş İnsanları Derneği
(EGİAD), üyelerinin markalaşma
yolculuğunda onlara rehberlik
edecek önemli bir buluşmaya
daha imza attı. Paris'te stil ve
marka duruşu konularında
uzmanlaşan Serra Özsoy
Karagülle, EGİAD’ın düzenlediği
"Uluslararası Markalara Güncel
Yaklaşımlar" başlıklı seminerde iş
dünyasıyla bir araya geldi. Serra
Özsoy Karagülle'nin uluslararası
moda markalarında edindiği
deneyim, ödüllü projeleri ve
danışmanlık birikimiyle verdiği
seminerde; günümüzün dinamik
marka dünyası tüm yönleriyle ele
alındı. NİSAN GÜÇLÜ

EGİAD 

‘Savunma Sanayisi’ 
Ege’de zirve yaptı
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Çok gergin, çok huzursuz,
çok tedirgin günler yaşıyoruz.
Böyle yaşamaktan milletçe çok
yorulduk!

İç politikada yıllardır
süregelen tatsızlıklar, şimdi dış
politikada da ülkemizi zorluyor.
Çevremiz barut kokuyor, havada
uçuşan füzeleri Güneydoğu
illerimizde endişeyle izliyoruz.
Ateş çok yakınımıza yerleşti.
Allah korusun bize de
bulaşmasın diye dua edip
duruyoruz. Tabii bu işler duayla
filan olmuyor. Olsaydı,
Tahran’dan göğe yükselen
dualar füzeleri havada
parçalardı. Milli birlik ve
beraberlik, ülke savunması için
ortak akıl, bilgi, ehliyet ve liyakat
çok daha önemli günümüzde.
Güçlü ordu, çok güçlü istihbarat,
siyasetçilerin delemediği kozmik
odalar, birbirine kenetlenmiş bir
millet, şimdi yaşadığımız
korkulara, geleceğe ilişkin
umutsuzluğa hayat hakkı
tanımazdı elbette...

Neler olup bitiyor, kapımıza
kadar gelen dış tehdit ve
tehlikeler konusunda ne
önlemler alıyoruz? Kimsenin
doğru dürüst bilgisi yok.
Muhalefet kendi havasında
mitinglerle uğraşıyor, Meclis’in
zaten dünyadan haberi yok.
Eskiden Meclis’in onayı
alınmadan, milli savunmayla ilgili
en küçük bir operasyon
yapamazdık. Şimdi öyle değil.
Her şey gizli kapaklı, kapalı
kapılar ardında ve iktidarın üst
yönetimi dışında kimsenin

anlamadığı ve
değerlendiremediği gelişmeler
yaşanıyor. Bize televizyon
haberleriyle yansıyan bölümü,
sadece AKP Genel Başkanının
telefon diplomasisi… Putin’i
aradı, Trump’la konuştu,
arabuluculuk teklif etti, iyi güzel
de ülkeye faydasını da bir
anlatsa ya...

Uzaya adam fırlattık,
Gabar’da petrol bulduk, seneye
bulduğumuz doğalgazın
yarısıyla ülkenin yarısını
ısıtacağız, savaş uçağı
yapıyoruz, insansız hava araçları
ihraç ediyoruz gibi haberleri
devamlı dinleyip duruyoruz.
Bunları yerinde bir görsek,
sevinsek ve bu sevinçlerin
gerçek bölümlerini tüm medya
olarak millete yansıtsak ya.
İktidar medyası bile göremiyor
bunları, kulaktan dolma bilgilerle
ulaşmaya çalışıyor millete. Bu
gizliliğin sebebi ne ola ki? Eğer
ülkemizin başarıları varsa,
bunları niye göremiyoruz, niye
sevinçle iletemiyoruz
milletimize? Hadi medya
görmesin, duymasın, gerek yok
diyorsunuz da, iktidarıyla
muhalefetiyle tüm
milletvekillerine niye
aktarmıyorsunuz bunları? Başarı

hiç gizlenir mi, saklanır mı?..
İşin şakaya gelir tarafı yok.

İsrail çıldırdı, Amerika’yı da
yanına almış kabına sığamıyor.
O Amerika da tavşana kaç-
tazıya tut deyip duruyor. Büyük
Ortadoğu Projesi hedefine hızla
gidiyor da, inşallah biz hala
havanda su dövmeye devam
etmiyoruzdur. Millet sokakta
birbirine (bizim de başımız
belaya girer mi) diye endişeyle
soruyor. Bu soruların cevabını,
AKP Genel Başkanı her akşam
televizyonlarda millete
vermelidir.

Medyaya vermiyor, Meclis’e
vermiyor, bari millete direkt
versin bilgileri ve mesajını.
Milletin yüreğine su serpecek
başka kimse yok ki ortalıkta.
Hem (eyyy Avrupa, hem eyyy
Birleşmiş Milletler, hem eyy batı
dünyası) diye esip gürlüyorduk
yıllarca. Şimdi dilimizi mi yuttuk?
Niye (eyyy İsrail haddini bil, otur
oturduğun yerde, bizi ayağa
kaldırma..) diyemiyoruz ki? 

Allah korusun, bir delinin
kafamıza yağdıracağı füzeleri
havada parçalayacak gücümüz
ve imkanımız var mı? Ruslardan
milyarlarca dolara aldığımız
sistemi kullanamıyoruz.
Nato’nun füze imha silahlarını ya

da Amerika’dan aldıklarımızı
verimli şekilde kullanabilecek
miyiz? Ordunun vesayetini
kaldırıyoruz diye yerine
geçirdiğimiz siyasi vesayet,
böylesine ciddi konuların
altından kalkabilecek güce,
bilgiye ve ehliyete sahip mi?
Askeri Okullarımızı, Harp
Okullarımızı kapatıp, yerine Milli
Savunma Üniversiteleri açıp,
başına da konudan anlamayan
sivil rektörler getirerek doğru mu
yaptık acaba? Askerliği
kısaltarak, bedelli askerliği
getirerek, eski askerliğin ciddi
disiplinini gevşeterek,
profesyonel askerliğin yollarını
açarak oluşturduğumuz yeni
savunma politikası iyi oldu mu
dersiniz?

Çünkü bakıyorum, ileri
ülkelerdeki askerlikte bizimkine
benzer bir gevşeme yok. Evet
teknoloji çok ilerledi ama,
askerlikteki katı disiplin ve
eğitimden hiçbir ödün
vermiyorlar. Kısa dönem 
ya da bedelli yapan 
askerlerle konuşuyorum. 
Daha silah tutmasını, söküp
takmasını bile bilmiyormuş
çoğu. 21 günde nasıl 
öğrensinler bunu? Ordumuz
mutlaka gerekli tedbirleri alıyor,

gücünü  korumaya hatta
artırmaya çalışıyordur ama,
bunları millete duyurmak,
göstermek lazım. Biz yıllardır
yollarda üniformalı askerlere
rastlayamıyoruz ki... 

Evvelden Cumhuriyet
bayramlarında, 30 Ağustos’larda
filan resmi geçitler olurdu.
Ordumuzun elindeki tüm araç,
silah, füze ve tankları görürdü,
gurur duyardı millet. Rap rap
geçen askerleri, kemik gibi
yürüyüşleri, marşlar çalarak 
geçen bandoları heyecanla 
izlerdi.

Neyse geçmişe takılmak
yerine, ordumuzun bu gün de
güçlü bir şekilde görev yaptığını,
modern silahlar kullandığını,
ürettiğini görmek, gururlanmak
istiyoruz. Ayrıca iktidarıyla
muhalefetiyle tüm politikacıların
birbirlerine kenetlenerek, milli
birlik ve beraberlik ruhunu iyice
güçlendirerek,Türkiye’yi bu zor
dönemden kazasız belasız ve
başarıyla geçirmelerine tanık
olmak, alkışlamak istiyoruz. 

Tarihi ve önemli kararların
Meclis’e getirilmesini, gerekirse
gizli celseler yapılarak, bu
kararların TBMM tarafından
onaylanmasını istiyor ve
bekliyoruz. Milli birlik ve
beraberliğin süratle
gerçekleşmesi için de,siyasi
tutukluların derhal serbest
bırakılmasının ve siyasi
operasyonların durdurulmasının
doğru olacağını düşünüyoruz.
Kavgayla,inatla,kinle milli birlik
ve beraberlik sağlanamaz. 

Can Pulak

Şeffaf politika gereği !
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İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Dr. Cemil Tugay, İnci Vakfı tarafından
üçüncü kez düzenlenen Hasat Hibe
Programı’nın finaline katıldı. Alsancak
Tarihi Havagazı Fabrikası Kültür
Merkezi’nde gerçekleşen buluşmada
2025 finalistleri proje sunumlarını yaptı.
Başkan Tugay, konuşmasında
duyarsızlığa dikkat çekerek gelecek için
herkesi dikkatli olmaya çağırdı. İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay,  “Hiçbir zaman görmediğimiz
kadar sıcaklık rekorları görüyoruz,
kuraklığı yaşıyoruz. Çevremizdeki
ekosistemin değiştiğini net olarak
görüyoruz. Biz nerede hata yaptık? Bu
önemli bir soru. Gelecekte ne olacak?
Biz yaşarken ne göreceğiz? Bizim
çocuklarımız ve torunlarımız ne
görecek? Bu sorular akla geliyor. Biz
elimizdeki kaynakların sınırlı olduğunu
algılayamamakla hata yaptık. Gelişme,
kalkınma, büyüme derken sınırları aştık.
Cahil olmaya ve duyarsız olmaya
kimsenin hakkı yok. Ne yaşadığımızı ve
ne yaşayacağımızı doğru görmemiz,
bilimle, akılla, mantıkla yol almamız

gerekiyor. Bunların zorunluluğu
içindeyiz. İnsan, özel bir varlık. Bu
durum insanlığa yakışmıyor” diye
konuştu.

‘2 senelik hedef koyduk’
Başkan Tugay, kapıdan kapıya atık

toplama projesini İzmir’de hayata
geçirdiklerini de belirterek  “8
mahallede evlerde ayrıştırarak çöpleri
toplamaya başladık. 2 senelik bir hedef
koyduk. İzmir’in tamamında çöpleri

evlerden ayrıştırarak toplamaya
başlayacağız. Bunu zorunlu hale
getireceğiz. Artık geri dönüşüm atığını
kimse normal çöpe atamayacak. İzmir
Büyükşehir Belediyesi bu konuda çok
duyarlı ve çalışkan. Sorunları çözmek
lazım. Mazeretler önümüzdeki yıllarda
yaşayacağımız gıda krizini, açlığı
açıklamaya yetmeyecek. Bu mazeretleri
kimse dinlemeyecek. Umut sizde. Umut
her birinizde. Ama bunu israf
etmemelisiniz. Bu umudu büyütmek,

yaymak için bugüne kadar ne
yaptıysanız onun on, yüz katı kadar çaba
göstermelisiniz. Durmamalısınız.
Dünyayı sizler gibi insanlar kurtaracak.
Bu duyarlılığa sahip insanlar daha cesur,
girişken, daha aktif olmazlarsa sorunlar
çözülmeyecek. Ben son nefesimi
verdiğim ana kadar bu mücadelenin bir
yerinde, bir parçası olacağım” dedi. 

Cevdet İnci Eğitim Vakfı’nın
yürüttüğü, gençlerin sosyal fayda odaklı
ve sürdürülebilirlik temelli projelerini
desteklemeye yönelik bir proje olan
Hasat Hibe Programı’na İzmir
Büyükşehir Belediyesi de
sürdürülebilirlik alanında katkı sundu.
İzmir Büyükşehir Belediyesi Strateji
Geliştirme Dairesi Başkanlığı
bünyesinde Sürdürülebilirlik ve Kent
Stratejileri Şube Müdürü olarak görev
yapan Enver Emre Uysal, İnci Vakfı
Güç Kaynağı Yönetim Kurulu Başkanı
Ece Elbirlik Ürkmez, İnci Holding
Yönetim Kurulu Üyesi Neşe Gök ve
finalistlerin yer aldığı programda destek
kazanan projeler de açıklandı.
HABER MERKEZİ

Çocuk İşçiliği ile Mücadele
Günü, Bornova Belediyesi’nin ev
sahipliğinde Bornova Kent
Konseyi ve Her Yer Çocuk
Derneği İzmir Şubesi iş birliğiyle
Uğur Mumcu Kültür ve Sanat
Merkezi'nde kutlandı. Resim
sergisinin açıldığı, belgesel
gösterimi ve söyleşinin yapıldığı
etkinlikte çocuk haklarına ve
çocuk işçilere dikkat çekildi. 

Bornova Kent Konseyi
Başkanı Av. Doğan Baran
Mengüş, “Asli görevlerimizden
biri sivil toplum örgütleriyle omuz
omuza çalışmak. Çocuk işçiliği,

emek sömürüsünün en aşağılık
şeklidir. Batılı bazı ‘sevimli’
markaların Afrika'daki kakao
tarlalarında çocuk emeğiyle
büyüdüğünü biliyoruz. Bu
sömürgecilik düzeni hâlâ sürüyor
ve çocuk işçiliği ülkemizde de
kanayan bir yara” diyerek
mücadelenin küresel ve yerel
boyutuna dikkat çekti.

Psikolog Hatice Göz ise “15
yaşından küçük çocukların ya da
15-17 yaş grubundaki gençlerin
gelişimlerini ve eğitimlerini
engelleyen her çalışma çocuk
işçiliğidir; ister 8 saat, ister 16

saat. Bornova’da 5-6 yaşındaki
çocukların kocaman torbalarla
kâğıt topladığını hepimiz
görüyoruz” sözleriyle sorunlu
tabloyu gözler önüne serdi.

Başkan Ömer Eşki ise,
“Bornova’da büyüyen her
çocuğun güvenli, adil koşullarda
eğitim almasını sağlamak
belediyemizin önceliğidir. Çocuk
işçiliğine sıfır tolerans anlayışını
tüm kentte hayata geçirecek;
eğitim, sosyal destek ve denetim
mekanizmalarını
güçlendireceğiz” dedi.
HABER MERKEZİ

Tarımsal üretimi desteklemek amacıyla
Bodrum Belediyesi Tarımsal Hizmetler
Müdürlüğü tarafından gerçekleştirilen atalık
tohumdan karakılçık buğdayının hasadı
tamamlandı. Hasat sonucunda yaklaşık 3,5
ton buğday elde edildi.
Elde edilen buğdayların bir kısmı,
önümüzdeki ekim sezonu için tohumluk
olarak ayrılırken kalan kısmı vatandaşların
talepleri doğrultusunda değerlendirilecek.
Bodrum Belediye Başkanı Tamer Mandalinci,
yapılan hasat çalışmaları ile ilgili şu

ifadelerde bulundu:
“Bodrum Belediyesi olarak sürdürülebilir
tarım politikamızı güçlendirmek, verimli
topraklarımızı en iyi şekilde değerlendirmek
ve üreticilerimizin yanında olmak amacıyla
çalışmalarımızı özveriyle sürdürüyoruz. Bu
kapsamda, atalık tohumlardan ekimini
yaptığımız karakılçık buğdayının hasadını
gerçekleştirdik. Yerel değerlerimizi
korunmak ve tarımsal üretimi desteklemek
için çalışmalarımıza kararlılıkla devam
edeceğiz.” HABER MERKEZİ 

Bodrum’da Karakılçık bereketi

BAşkAn TugAy, İncİ VAkfı ÜçÜncÜ HAsAT HİBE PRogRAmı’nın fİnALİndE konuşTu  

Kıymetini bilmedik

Kaymakam Kemal Bey
anıtı önünde anıldı

Menemen, bir asırdan uzun süre
geçmesine rağmen kahramanlığıyla
hafızalara kazınan Şehit Kaymakam
Kemal Bey'i unutmadı. Menemen'in
Yunan işgali öncesinde ve işgal
döneminde görev yapan ve milli
mücadeleye önemli katkılar sunan
Kaymakam Kemal Bey, şehit
edilişinin 106. yıl dönümünde, Şehit
Kemal Bey Anıtı önünde düzenlenen
anma töreninde anıldı. Belediye
Başkanı Aydın Pehlivan, "Bizler
tarihimize sahip çıktıkça herkes bilsin
ki Mustafa Kemaller de Kaymakam
Kemaller de tükenmeyecek!" dedi.
HABER MERKEZİ

Satranç ustaları bu
turnuvada buluşacak

Çeşme Belediyesi ve Türkiye
Satranç Federasyonu işbirliği ile bu
yıl 11’incisi düzenlenen Çeşme
Uluslararası Açık Satranç Turnuvası,
23-29 Haziran 2025 tarihleri arasında
satrançseverleri biraraya getirecek.
Türkiye’nin birinci, Avrupa’nın ise en
prestijli turnuvalarından biri olarak
kabul edilen organizasyon, bu yıl da
yerli ve yabancı çok sayıda sporcuyu
Çeşme’de buluşturacak. Aya
Haralambos Kültür Merkezi ve Sıdıka
Kelami Ertan Ortaokulu Spor
Salonu’nda gerçekleşecek
turnuvada, toplam binin üzerinde
sporcu yarışacak. HABER MERKEZİ

Yaz spor okulları
için kayıtlar sürüyor

Merkezefendi Belediyesi’nin her yıl
büyük ilgi gören Yaz Spor Okulları
için kurs kayıtları 19 Haziran
Perşembe gününe kadar uzatıldı.
Sporu ve gençleri desteklemeye
devam eden Merkezefendi
Belediyesi, yaz döneminde 20 farklı
tesiste ve 14 ayrı branşta spor
kursları düzenleyecek. Kurslara
katılmak isteyenler için son başvuru
tarihi 19 Haziran Perşembe günü
olarak güncellendi. Kayıt işlemleri
https://merkezefendi.bel.tr/sporkurs
u/Default.aspx üzerinden ya da
tesislerde şahsen başvuru yoluyla
yapılabiliyor. HABER MERKEZİ

ÇEŞME

MERKEZEFENDİ

MENEMEN

Güvenli turizm
toplantısı yapıldı

İzmir Büyükşehir Belediyesi, İzmir
Ticaret Odası (İZTO) ve Konak
Belediyesi işbirliğinde düzenlenen
“Turizm Güvende Olsun” başlıklı
bilgilendirme toplantısı İZTO Çok
Amaçlı Toplantı Salonu’nda
gerçekleştirildi. Kentte faaliyet
gösteren turizm işletmelerinin afet
güvenliğini arttırmayı amaçlayan
toplantıda, afet ve acil durumlara
karşı hazırlıklı olmanın turizm
sektöründeki önemi vurgulandı.
Konak Belediye Başkanı Nilüfer
Çınarlı Mutlu, kent yapısının
inşasında turizm sektörünün kritik rol
üstlendiğini belirtti. HABER MERKEZİ

KONAK

Çocuk çalışmak zorunda kalmasın 

Projeleriyle 7’de 70’e tüm vatandaşların
yanında olan Buca Belediyesi, istihdam
alanında yaptığı çalışmalarla da 3 ay gibi kısa
bir sürede 597 kişinin işe yerleşmesini sağladı. 

Buca Belediyesi’nin işsizlikle mücadele
için yaşama geçirdiği www.bucakariyer.com,
isimli platformu akıllı aday eşleştirme özelliği
sayesinde, şirketlerin ihtiyaçlarına en uygun
adayları hızlı bir şekilde belirlemelerine olanak
tanıyor. www.bucakariyer.com’a mart, nisan
ve mayıs aylarında 455 kişi ve 25 firma ilk kez
kayıt olurken, platformda 165 iş ilanı
yayımlandı. 

Bu ilanlara 901 kişi başvuruda bulunurken

235 kişinin iş görüşmesi olumlu sonuçlandı.
www.bucakariyer.com, verimli iş ilanı
yönetimi özelliği ile iş ilanlarının kolayca
oluşturulması ve geniş bir aday havuzuna
ulaşılmasını sağlıyor. 

Buca Belediye Başkanı Görkem Duman,
açtıkları iki ayrı Etkin İstihdam Ofisi ve
Buca’nın yeni nesil dijital platformu
www.bucakariyer.com’un Buca’da iş arayan
vatandaşlar ve firmaların ilk tercihi olduğunu
ifade ederek, şöyle konuştu: “İstihdam alanında
yaptığımız çalışmalarla kamuoyunda bir güven
yaratarak, vatandaşlarımızın ve firmaların ilk
tercihi olduk.” HABER MERKEZİ

Buca Belediyesi ile
bir tıkla iş buldular

718 Haziran 2025 ÇarşambaHABERLER

7:QUARKXPRESS (8.5) SABLON 67 LIK BOBIN  17/06/2025  18:18  Page 1



8
18 Haziran 2025 Çarşamba

ekspres

TFF 2. Lig'de 2025–2026 sezonu grupları belli oldu. 2025–
2026 sezonu TFF 2. Lig grup kura çekimi, Türkiye Futbol
Federasyonu tarafından İstanbul Riva'daki Hasan Doğan Millî
Takımlar Kamp ve Eğitim Tesisleri Orhan Saka Konferans
Salonu'nda gerçekleştirildi.37 takımla oynanacak olan
yeni sezon, Beyaz ve Kırmızı Grup olarak ikiye ayrıldı.
Yoğun katılımın yaşandığı kura çekiminde kulüp
temsilcileri heyecanla takımlarının rakiplerini takip
etti. İşte oluşan beyaz ve kırmızı gruplar; 

BEYAZ GRUP: Adana 01 FK SK, Altınordu,
Anagold 24Erzincanspor, Batman Petrol Spor A.Ş.,
Beykoz Anadolu Spor A.Ş., Beyoğlu Yeni Çarşı
Spor Faaliyetleri A.Ş., Bucaspor 1928, Elazığspor,
GMG Kastamonuspor, İnegölspor, İskenderunspor
A.Ş., Karacabey Belediye Spor A.Ş., Karaman
Futbol Kulübü, Kepez Spor Futbol A.Ş., Merkür Jet
Erbaaspor, MKE Ankaragücü, Muğlaspor Kulübü,
Sincan Belediyesi Ankaraspor ve Şanlıurfaspor. 

KIRMIZI GRUP: 68 Aksaray Belediyespor,
Adanaspor A.Ş., Aliağa Futbol A.Ş., Ankara
Demirspor, Arnavutköy Belediyesi Futbol SK,
Belediye Derince Spor, Bursaspor, Fethiyespor, Isparta
32 Spor Kulübü, Kahramanmaraş İstiklal Spor, KCT 1461
Trabzon FK, Kırklarelispor, Mardin 1969 Spor, Menemen
Futbol Kulübü, Muş Spor Kulübü, Somaspor, Turkish Oil
Yeni Mersin İY Futbol A.Ş. ve Yeni Malatyaspor. HABER
MERKEZİ

Önümüzdeki sezon TFF 3'üncü Lig'de mücadele
edecek Altay'da ibra kongresinin tarihi belli oldu.
Eski başkanlardan Özgür Ekmekçioğlu ve
yönetimini ilgilendiren ibra kongresinin 1
Temmuz'da çoğunluk sağlanamaması halinde 8
Temmuz'da yapılacağı duyuruldu. 
Siyah-beyazlılardan yapılan açıklamada,
"11.06.2025 tarihinde kulübümüzün davetiyle
toplanan hukukçu üyelerimizin gerçekleştirdiği
toplantı sonucunda, ibra maddesinin
kulübümüzün mevcut üyelerinin katılımıyla
yapılacak bir genel kurul toplantısında
görüşülmesinin uygun olacağı yönünde
tavsiyede bulunulmuştur" denildi.
Altay'da 2016-2022 yılları arasında başkanlık
görevini üstlenen Özgür Ekmekçioğlu, 3'üncü
Lig'de devraldığı kulübün 5 yılda 3 kupa
kazanarak Süper Lig'e yükselmesini sağlamış
ancak İzmir temsilcisinin Süper Lig'de ilk yılında
büyük bir borç yüküyle küme düşmesi üzerine
tepki toplamıştı. HABER MERKEZİ

Karşıyaka’da bir türlü yapılamayan
kongre öncesi heyecan sürüyor.  19
Haziran'dan 26 Haziran'a ertelenen
kongre için geri sayım sürerken, aday
adaylarından eski başkan İlker Ergüllü
sponsor görüşmelerinin henüz
sonuçlanmaması nedeniyle beklemeye
geçti, Mehmet Karal'ın ise bu hafta
adaylık açıklaması yapma ihtimali
yüksek. 
Henüz liste çalışması yapmayan Ergüllü,
geçen yıl ana sponsoru ayrılan kulübün
en yüksek bütçeli şubesi Süper Lig'deki
basketbol takımına somut destek
çıkmazsa yeniden aday olmayacak.
Taraftarların Ergüllü ve 5.5 yıl kulübü
yöneten Turgay Büyükkarcı'ya birleşme
çağrılarından sonuç çıkmazken, ikilinin
basketbolun sponsor krizi çözülürse bir
araya gelmesi bekleniyor. Ankara'da
sponsor ve tesis arazisiyle ilgili
görüşmeler yapan Mehmet Karal'ın
aday olmasına kesin gözüyle bakılıyor.
HABER MERKEZİ

Süper Lig’in yeni ekiplerinden Göztepe,
yeni sezon öncesi kadrosunu güçlendirmek için
çalışmalarına hız verdi. Sarı-kırmızılı ekip,
Arda Okan Kurtulan transferi sonrası Brezilyalı
stoper Allan Godoi ve forvet Janderson ile de
anlaşma sağladı.

Transfer dönemine hızlı bir giriş yapan
İzmir temsilcisi, şimdi de iki yerli yıldız adayını
gündemine aldı. Adana Demirspor’dan
Yusuf Barasi ve Galatasaray’ın sol beki
Kazımcan Karataş, Göztepe’nin transfer
listesine giren son isimler oldu. İç
transferde yedi oyuncuyla yollarını
ayıran Göztepe, iki genç futbolcunun
transferini kısa sürede sonuçlandırmayı
hedefliyor.

22 yaşındaki Yusuf Barasi,
Hollanda'nın AZ Alkmaar
kulübünün altyapısında
yetiştikten sonra 2023-2024
sezonunda Adana
Demirspor'a transfer
olmuştu. Hem kanat
hem forvet
mevkilerinde
oynayabilen Barasi,
geride kalan sezonda
Süper Lig’de 30 maçta
görev yaptı ve 8 gol, 2
asistlik performans
sergiledi. Ancak takımıyla birlikte
ligden düşme üzüntüsü yaşadı.

Altay altyapısından yetişen
ve 2022-2023 sezonunda
Galatasaray'a transfer olan 22
yaşındaki Kazımcan Karataş,
sarı-kırmızılı takımda
beklenen şansı bulamadı. İlk
olarak Ankaragücü’ne

kiralanan genç sol bek, geçtiğimiz sezonu ise
Rusya Premier Ligi ekiplerinden FK
Orenburg’da geçirdi. Kazımcan, burada çıktığı
22 maçta 1 gol kaydetti.

Göztepe, daha önce anlaştığı Brezilyalı
stoper Allan Godoi ve forvet Janderson’un
transferlerini kısa süre içinde kamuoyuna
duyurmaya hazırlanıyor. Kulübün yabancı

oyuncu transferindeki temaslarının da
sürdüğü öğrenildi.

Sarı kırmızılılar bu bölge dışında
kaleye de takviye arıyor. Dış transferde
özellikle kaleci arayan Göz Göz genç ve
potansiyelli bir isim istiyor. İzmir

temsilcisinin, Brezilya Serie A
ekiplerinden Athletico Paranaense'de forma

giyen 21 yaşındaki kaleci Mycael
Moreira'yı gündemine aldığı

öğrenildi. Brezilya U23
Milli Takımı'nın da
formasını giyen genç
eldiven, hem kulübünde
hem de uluslararası
arenada sergilediği
performansla dikkat
çekti.

Sarı-kırmızılı
yönetim, hem bugünü

hem de geleceği
planlayan bir kadro oluşturmak
isterken, Mycael Moreira gibi
genç yaşına rağmen tecrübe
kazanmaya başlamış isimleri
kadrosuna katmayı öncelik haline
getirdi. Mycael'in Brezilya
temsilcisi Athletico Paranaense
ile olan sözleşmesinin Haziran
2027'ye kadar sürdüğü
öğrenildi. HABER MERKEZİ

Karşıyaka’da kongre
rüzgarı devam ediyorAltay’da ibra 
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Göztepe'nin 23
yaşındaki Brezilyalı forveti
Romulo, transfer
döneminin en gözde
oyuncusu oldu. Geçtiğimiz
sezon sarı-kırmızılı
formayla 33 maçta 17 gol,
10 asistlik performans
sergileyen golcü
futbolcunun her geçen
gün talipleri artıyor. 

Daha önce
Almanya'dan
RB Leipzig,
Hollanda'dan Ajax
ve Feyenoord,
İtalya'dan Roma,
Fransa'dan Monaco,
Portekiz'den Sporting
Lizbon ve Belçika'dan
Anderlecht girişimde
bulunurken, şimdi de daha

önce de ilgisi bulunan
Fulham'ın yanı sıra
Wolverhampton ve
Nottingham Forest de
Romulo'ya talip oldu. Bu üç
takımın Göztepe ile
bonservis konusunda

görüşmeler

yaptığı öğrenilirken, İzmir
ekibinin 23 yaşındaki
futbolcu için yaklaşık 20
milyon Euro'luk bir
bonservis bedeli talep
ettiği belirtildi.

Geçtiğimiz sezon
Premier Lig'i yedinci sırada
tamamlayarak UEFA
Konferans Ligi'nde

mücadele edecek olan
Nottingham Forest,

kadrosunu
güçlendirmek için

forvet hattına iyi bir
takviye yapmayı

hedefliyor. 
İngiliz ekibinde ön plana

çıkan isim Romulo olldu.
Brezilyalı oyuncunun
Nottingham Forest'a yeşil
ışık yaktığı ifade edildi. İHA

Romulo’nun talipleri artıyor

2. Lig’de grup
kuraları çekildi

Barasi parladı
Hollanda’da yetişen Adana
Demirspor’un 22 yaşındaki yıldızı
Yusuf Barasi hem kanatta, hem de
forvet mevkisinde başarı ile görev
yapabiliyor. Barasi geçen sezon
8 gol ve 2 asistlik bir 
performans sergiledi.

KAZIMCAN

KARATAŞ

ROMULO
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